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In Begijnendijk zijn, in vergelijking met heel wat andere gemeenten, heel wat stappen 
genomen om te komen tot een duurzaam en functioneel traag netwerk.


In 2012 werd onder impuls van MGB een gebiedsdekkende inventaris van de trage wegen 
in de gemeente opgemaakt. In dit trage wegenplan werden zowel officiële buurtwegen 
(opgenomen in de Atlas der Buurtwegen) als feitelijke trage wegen geïnventariseerd.


Vanaf 2013 ging het MGB-CD&V bestuur in kader van het herstel van het trage 
wegennetwerk in overleg met betrokken eigenaars. Deze aanpak werd doelbewust 
verkozen boven een zuiver juridische aanpak. Zo wou het bestuur bijdragen tot een 
duurzame oplossing op langere termijn en onnodige juridische kosten voor al de 
betrokken partijen vermijden. Door deze aanpak werden de laatste jaren heel wat trage 
wegen geherwaardeerd.


Sinds 1 september 2019 is het nieuw decreet Gemeentewegen van kracht. Er zijn nieuwe 
regels voor lokale wegen, hun aanleg, wijziging, beheer, handhaving, enz. Het lokale 
beleid moet bijdragen aan een veilig wegennet en een fijnmazig netwerk van trage wegen. 
Steden en gemeenten krijgen met dit nieuwe decreet meer zeggingskracht en impact.


In de beleidsvisie trage wegen werden een aantal “ingrepen” opgenomen waarmee het 
bestuur de intentie heeft om een aantal trage verbindingen open te stellen en bestaande 
trage verbindingen op te waarderen.


MGB vindt het positief dat het huidige bestuur verder gaat op de ingeslagen weg. 
Anderzijds hebben we vanuit de MGB fractie reeds eerder onze bedenkingen 
geformuleerd omtrent de maatschappelijke meerwaarde van bepaalde trage verbindingen 
die werden opgenomen op de ingrepenkaarten. Bovendien staat de gebruikte methodiek, 
met onder andere getuigenverklaringen en bijhorende juridische kosten voor onze 
inwoners, haaks op de gebruikte methodiek uit het recente verleden. MGB blijft pleiten 
voor realisme, pragmatisme én vooral persoonlijke dialoog met onze inwoners, waarvan 
meerderen zich ernstige zorgen maken over hun recht op eigendom en privacy. 


We willen dan ook graag een stand van zaken kennen rond de initiatieven die tot op 
heden genomen werden met betrekking tot de beleidsvisie trage wegen. 
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Ingediend door: Raadslid David Janssens - MGB fractie

Omschrijving: stand van zaken beleidsvisie trage wegen

Betreft: mededeling - interpellatie - voorstel van beslissing
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